
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 26. januar 2021 stillet følgende 

spørgsmål nr. 690 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 690:  

”Ministeren bedes redegøre for det potentielle kommercielle omfang af Statens 

Serum Instituts registrering og opbevaring af data fra covid-test. Der henvises til arti-

kel i Politiken af 23/1-21: ”Vores dna fra coronatests er en guldgrube af data, som 

myndighederne gemmer”” 

 

Svar: 

Sundhedsministeriet har til brug for besvarelse af spørgsmålet bedt Statens Serum In-

stitut om et bidrag. Jeg forventer på den baggrund at kunne besvare spørgsmålet en-

deligt medio marts 2021. 
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